
1 

 

116. jednání Komise Stavební a Dopravní dne 20.11.2024 

 

Přítomni: Stanislav Vyšín, Ing. arch. J. Mojžíšková, Ing. L. Grünwald, Ing. arch. J. 

Formánková, Ing. L. Sojka 

 

Omluveni: Ing. V. Knobloch, Ing. V. Musil 

 

 

1. MCPCH 03959/2024 ze dne 06.11.2024 /  – Vyrozumění o zahájení řízení ve 
věci prodloužení lhůty k odstranění stavby rodinného domu a zahradního domku 
Praha, Dolní Chabry č. p. , Žďárská , na pozemku parc. č. 1559 v katastrálním 
území Dolní Chabry 

 

- komise projednala vyrozumění 
- komise nemá připomínky 

- komise vzala na vědomí 
 

 

2. MCPCH 04021/2024 ze dne 13.11.2024 /  – Územní rozhodnutí – rozhodnutí 
o umístění stavby „Datové připojení jihozápadní – Technické centrum Dolní Chabry“ 

Praha 8, Čimice, Dolní Chabry (dále jen „stavba“) na pozemcích parc. č. 1017/1 (orná 
půda), parc. č. 1017/2 (orná půda), parc. č. 1018/18 (orná půda), parc. č. 1018/20 
(ostatní plocha), parc. č. 1018/22 (orná půda), parc. č. 1018/23 (orná půda), parc. č. 
1018/27 (orná půda), parc. č. 1018/48 (orná půda), parc. č. 1119/1 (ostatní plocha), 
parc. č. 1119/4 (ostatní plocha), parc. č. 1119/6 (ostatní plocha) v katastrálním území 
Čimice, parc. č. 1373/9 (orná půda) v katastrálním území Dolní Chabry 

 

- komise projednala územní rozhodnutí, které bylo doručeno dne 13.11.2024 s termínem 
na odvolání k odboru stavebního řádu MHMP 15 dnů, tedy do 28.11.2024 

- komise požaduje koordinovat akci s přípravou čimického sběrače (koridor VPS fixo-
vaný v ÚP 21/TE/8 a 49/DK/8), kde je aktuálně připravována studie „obchvatové ko-
munikace Dolních Chaber“ – uvést do rozhodnutí vč. zohlednění tunelového řešení 
čimického sběrače, resp. obchvatové komunikace DCH. Dotčené datové připojení musí 
být přeložitelné v rámci výstavby čimického sběrače, nesmí jeho výstavbě zamezit ani 
v tunelové variantě. 

- komise doporučuje zopakovat již podané viz připomínky městské části z 20. 8. 2024, tj. 

za podmínky zkoordinování trasy s ohledem na možnost tunelové varianty přivaděče. 
- ke koordinaci záměrů v území vyzvala rada MČ svým usnesením ze dne 15. 10. 24 k 

řízení samotného datacentra. 
- komise doporučuje RMČ k odsouhlasení za podmínky viz výš uvedených 
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3. Žádost investora projektu Nové Chabry o stanovisko MČ k možnosti napojit 
plánovanou „Fázi J“ na východní dopravní připojení (ul. Za Pískovnou, Kobyliská. 
Ústecká) z důvodu navýšení intenzity dopravy po dokončení a zprovoznění „Fáze J“ a 

kolize s platným územním rozhodnutím č.j. MCP8 128142/2017 ze dne 05.10.2017, 

zejména článkem 5. bod g) 
 

- komise má připomínky: 

- investor má povinnost dodržovat podmínky platného územního rozhodnutí 
- investor by měl zajistit soulad s ÚP + v rámci dalších etap tyto podmínky napl-

ňovat a zajistit a prokázat splnění hygienických limitů v území – průkaz akus-
tickou studií. 

- dodržovat soulad s ÚP je v tomto případě v obecném zájmu. 
- citace z ÚR: 
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- Komise požaduje: 

- dodat konkrétní návrh zneprůjezdnění ulice K Beranovu, zmiňovaného v cito-

vaném ÚR, a to co se týče posunu ostrůvku, tzn. navrženou finální úpravu po 
dostavbě etapy J.  

- před realizací vyhodnotit, nakolik je funkční řešení zneprůjezdnění ulice K Be-

ranovu umístěním ostrůvku, protože ve stanovisku v podkladech se stále operuje 
cityblokem, tedy stejně bude muset být stanovisko přehodnoceno? 

- co se týče napojení fáze J ulicí Za Pískovnou, tak to je něco, co v té ulici dopravu 
zvýší a zůstane. To znamená, že původní ujišťování investora v této věci, že do 
ulice Za Pískovnou není do budoucna možné další IAD umístit, nebyla pravda. 
Jde o to, že investor „garantoval“ nízký provoz a bezpečný pohyb pro pěší a 
malé cyklisty touto ulicí. Argument pro zneprůchodnění areálu ve směru J-S, 

protože tam přeci vedle je bezpečná ulice, kudy se dá pohybovat. Už předtím to 
bylo sporné vzhledem k uspořádání ulice, s navýšením IAD se tomu dál určitě 
nepomáhá. 

- souhlas městské části podmínit napojení ulicí přeuspořádáním jejího profilu, a 
to tak, že vznikne samostatný pruh pro cyklisty (bezpečný, ne součástí silnice) 
nebo minimálně nahradit asfaltový povrch dlažbou (řidiči pojedou automaticky 
pomaleji) a přechod u školky řešit zvýšením do úrovně vozovky.  

- vyžadovat úpravy, které půjdou naproti tomu, aby se tamtudy jezdilo automa-
ticky pomaleji (nikoliv pouze umístěním značky, což samozřejmě nefunguje). 
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- na náklady investora zpracovat studii úprav automobilové dopravy a pohybu 
chodců a cyklistů v celé dotčené oblasti (ulice Za Pískovnou, K Beranovu, Ko-

byliská, Ústecká), včetně označeného pruhů pro cyklisty (cyklo piktogramy) a 

rozšíření chodníků a zeleně v ulici Kobyliská (v koordinaci s připravovanou 
tramvají na ulici Ústecká) 

 

- komise nedoporučuje RMČ k odsouhlasení za předpokladu, že nebudou předem reali-
zována výše zmíněná potřebná opatření k zamezení nadměrného průjezdu a k ochraně 
chodců a cyklistů 

 

 

 

 

Termín následujícího jednání byl stanoven na 04.12.2024 v 09.00 hod. 

 

V Praze dne 20.11.2024 

 

Zapsal: Gabriela Chamrová 

Ověřil: Stanislav Vyšín 


